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حضرتآیتاللهخامنهای: ثار آ حفظونشر عضودفتر

مصوبات شورای عالی فضای مجازی نیازمند تأیید رهبر 
انقلاب نیست

مهدی فضائلی، عضو دفتر حفظ و نشر آثار حضرت آیت الله خامنه ای، در حساب 
کاربری خود در شبکه اجتماعی ایکس نوشت:  باتوجه به برخی سؤالات و ابهامات 
پیش آمده، تصریح می شود مصوبات  شورای عالی فضای مجازی و برخی شوراهای 
دیگر، برخلاف مصوبات شورای عالی امنیت ملی، نیازمند تأیید  رهبر انقلاب نیست 
و پس از تصویب قابل ابلاغ و اجرا است. در ماده ۱۱ آیین نامه داخلی شورای عالی 
فضای مجازی هم آمده است: »مصوبات شورای عالی پس از ملاحظه رئیس شورا 
بلافاصله توسط دبیر به استحضار مقام معظم رهبری می رسد و سپس توسط دبیر 

به دستگاه ها و اشخاص ذیربط ابلاغ می شود.«

دیدار کوتاه عراقچی از امارات
»اسماعیل بقائی« سخنگوی وزارت امور خارجه جمهوری اسلامی ایران از دیدار 

کوتاه »سید عباس عراقچی« وزیر امور خارجه ایران از امارات خبر داد.
بقائی در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: وزیر امور خارجه در مسیر بازگشت 
از سفر رسمی به چین، بنا به دعوت »شیخ عبدالله بن زاید« معاون نخست وزیر و 
وزیر امور خارجه امارات متحده عربی توقف کوتاهی در دبی به منظور بررسی آخرین 

تحولات منطقه دارند.
عراقچی در سفر به پکن با »وانگ یی« وزیر امور خارجه چین و »نورلان یرمک بایف« 

دبیرکل سازمان همکاری شانگهای دیدار و گفت وگو کرده بود.

میکند خارجهعمانبهتهرانسفر وزیر
بقائی همچنین از سفر سید بدر البوسعیدی وزیر امور خارجه سلطنت عمان به 
تهران خبر داد. به گفته بقائی در این سفر که امروز و به دعوت رسمی سیدعباس 
عراقچی وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران انجام خواهد شد، آخرین وضعیت 

مناسبات دوجانبه و تحولات منطقه مورد بحث و تبادل نظر قرار خواهد گرفت.
وزیر امور خارجه عمان همچنین با برخی دیگر از مقام های عالیرتبه سیاسی و 

اقتصادی کشورمان دیدار و گفت و گو خواهد کرد.

دائرهالمعارفبزرگاسلامی مرکز در باحضور

سخنگوی دولت: هیچ جامعه ای از قامت اندیشه اش 
بالاتر نخواهد رفت

فاطمه مهاجرانی، سخنگوی دولت، با حضور در مرکز دائره المعارف بزرگ اسلامی 
با رئیس و اعضای شورای عالی علمی این نهاد دانشنامه نگاری دیدار و گفت وگو کرد.

در این جلسه که کاظم موسوی بجنوردی رئیس مرکز دائره المعارف بزرگ اسلامی 
و احمد مسجدجامعی قائم مقام نیز حضور داشتند، هریک از حاضران توضیحاتی 

درباره روند و روال فعالیت این موسسه بیان کردند.
عرصه  در  مرکز  این  بی وقفه  تلاش  سال   ۴۰ از  تجلیل  با  مهاجرانی  فاطمه 
دانشنامه نگاری و ادامه این مسیر با جوانان در قفای پیشکسوتان، و ذکر این نکته 
که مجلدات دائره المعارف بزرگ اسلامی همیشه زینت بخش خانه پدری اش بوده 
است، برای رئیس، استادان، پژوهشگران و کارکنان مرکز دائرةالمعارف بزرگ اسلامی 
آرزوی موفقیت روزافزون کرد. مهاجرانی همچنین در دفتر یادبود مرکز دائره المعارف 
بزرگ اسلامی نوشت: »سلام بر همه دوستان که در راه جمع آوری و تولید آنچه فرهنگ 
و میراث و ادب می نامیم، تلاش می کنند. هیچ جامعه ای از قامت اندیشه اش بالاتر 

نخواهد رفت؛ سلام بر شما دوستان که قامت اندیشه جامعه را ارتقا می دهید.«

مراسم گرامیداشت حماسه ۹ دی در تهران برگزار شد
از  »پاسداری  و  »بصیرت افزایی«  محوریت  با  9دی  یوم الله  بزرگداشت  مراسم 
ارزش های انقلاب« در دو بخش تبیینی و میدانی همزمان با سراسر کشور در میدان 

امام حسین)ع( تهران برگزار شد.
این مراسم از صبح دیروز در کلانشهرها و شهرهای بزرگ کشور با حضور پرشور 

مردم در ساعات مختلف و با سخنرانی سخنران های گوناگون برگزار شد.
سخنران این مراسم در تهران حشمت الله قنبری استاد دانشگاه و پژوهشگر 
ایران،  اسلامی  جمهوری  پرچم های  مراسم  این  در  شرکت کنندگان  بود.  تاریخ 
حزب الله لبنان و تصاویری از رهبر انقلاب اسلامی و شهدای مقاومت را در دست 
داشتند. در این مراسم شعارهای مرگ بر منافق، مرگ بر آمریکا، مرگ بر اسرائیل و 
مرگ بر ضد ولایت فقیه سر داده شد. پرچم هایی با نوشته هایی چون مطیع امر 

رهبریم و حماسه نهم دی در این مراسم به اهتزاز در آمد.

دستگیری منتشرکننده خبر کذب »کشف ۴ سر انسان 
در پارک های تهران«

رئیس پلیس فتای تهران بزرگ از شناسایی و دستگیری دروغگوی مجازی که اخبار 
جعلی جنایی را منتشر کرده بود، خبر داد. سردار داوود معظمی گودرزی اظهار کرد: 
در پی انتشار اخباری مربوط به کشف »سر انسان در پارک های تهران« و »دستگیری 
یک قصاب در ونک به دلیل فروش گوشت انسان به مردم« و ایجاد موج نگرانی بین 
کاربران فضای مجازی، بلافاصله موضوع در دستور کار قرار گرفت و تحقیقات ویژه 
برای بررسی پرونده در پلیس فتا آغاز شد. رئیس پلیس فتای پایتخت با اشاره به 
 کذب و دروغ است 

ً
اینکه در بررسی های اولیه مشخص شد تمامی این اخبار اساسا

ادامه داد: کارشناسان پلیس فتای تهران بزرگ با اقدامات خاص و فنی در کمترین 
زمان ممکن منبع انتشار اخبار را که یک صفحه اینستاگرامی بود شناسایی کردند و با 

بررسی های پلیسی و تخصصی هویت گرداننده صفحه به دست آمد.

رئیس جمهور در جلسه توسعه اقتصاد دریامحور 
دریامحور  صنایع  بالای  اهمیت  بر  تأکید  ضمن 
داشت:  اظهار  کشتی سازی،  صنعت  به خصوص 
مربوط  صنایع  به  ویژه ای  اهتمام  چهاردهم  دولت 
به دریا دارد و تمام تلاشش را برای بررسی همه جانبه 
مسائل و مشکلات و فرصت های پیش روی کشور در 

این زمینه دارد.
مسعود پزشکیان تدوین یک استراتژی مشخص 
مطابق با شرایط روز را خواستار شد و خاطرنشان کرد: 
شرایط  است  لازم  کارآمد  استراتژی  یک  تدوین  برای 
فعلی صنایع مربوط به دریا روشن شود و برنامه های 
با  آینده  سال   ۵ طی  هم  آن  دستاوردهای  و  توسعه 

جزئیات اعلام شود.
بخش  حضور  ضرورت  به  اشاره  با  پزشکیان 
خصوصی در صنایع مربوط به دریا گفت: برای حضور 
بخش خصوصی لازم است که چارچوب های اقتصادی 
و پیوست های تجاری برنامه های توسعه اقتصاد دریا 

محور تهیه و تدوین شود.
سوی  از  ارائه شده  گزارش  درباره  رئیس جمهور 
وضعیت  پیرامون  جلسه  این  در  مربوطه  مسئولان 
فعلی کشتی های تجاری کشور و صنایع کشتی سازی 
صنایع  به  مربوط  وزرای  داشت:  اظهار  کشورمان 
کشتی سازی و رئیس سازمان برنامه و بودجه و سایر 
آینده  روزهای  طی  هستند  موظف  ذیربط  مسئولان 
مسایل و مشکلات این صنعت را بررسی و چارچوب 
برنامه های دولت برای احیای آن را تدوین و به هیأت 

دولت برای تصویب ارائه کنند.

تعدادی  و  عبدالعلی زاده  مهندس  جلسه  این  در 
و  کشتی سازی  صنایع  از  گزارشی  ذیربط  مقامات  از 
و  کردند  ارائه  آن  مشکلات  و  صنعت  این  دورنمای 
طی  مربوطه  وزرای  شد  قرار  رئیس جمهور  دستور  با 
، گزارش مفصل تری  روزهای آینده در یک جلسه دیگر

در این زمینه تهیه و ارائه کنند.
و  برنامه  سازمان  رئیس  جلسه  این  در  همچنین 
بودجه گزارشی از توسعه چابهار و مکران و بسترهای 

توسعه کشاورزی، راه و راه آهن در این منطقه ارائه کرد.

پورمحمدی در این جلسه با اشاره به ظرفیت های 
چابهار اظهار کرد: درصورتی که منابع لازم و برنامه های 
توسعه چابهار به خوبی اجرا شود کشور طی سال های 
آینده از واردات موز بی نیاز خواهد بود و علوفه و خرمایی 
که در این نقطه تولید می شود می تواند اقتصاد کشور را 
متحول کند. رئیس جمهور نیز دستور داد این گزارش 
به صورت دقیق و مفصل در اختیار ریاست جمهوری 
قرار گیرد تا در سفر آتی به استان سیستان و بلوچستان 

درباره آن تصمیم گیری های لازم اتخاذ شود.

تأکید پزشکیان بر تدوین استراتژی توسعه 
اقتصاد دریامحور با تقویت صنایع کشتی سازی

رهبری

دولت

تقویم

انتظامی

مطرحشد جلسهتوسعهاقتصاددریامحور در

وزیر امور خارجه روسیه در مصاحبه با نووستی گفت: 
»معاهده جدید روسیه و ایران تمایل مسکو و تهران 
را برای همکاری در حوزه امنیتی و دفاعی نشان خواهد 
روسیه  راهبردی  مشارکت  توافقنامه  او،  به گفته  داد. 
سوریه  اوضاع  به  توجه  با  و  است  امضا  آماده  ایران  و 
نیازی به هیچ گونه اصلاحی ندارد.« لاوروف گفت: »البته 
چنین سند جامعی مولفه بین المللی هم دارد. از جمله، 
توجه ویژه ای به تقویت تعامل در راستای منافع صلح و 
امنیت در منطقه و جهان دارد و تمایل مسکو و تهران 
را برای همکاری نزدیک تر در زمینه های امنیتی، دفاعی، 
افراط گرایی و مقابله با بسیاری از  مبارزه با تروریسم و   

چالش ها و تهدید های رایج دیگر، بیان می کند.« وزیر 
امور خارجه روسیه افزود: »این همکاری تا حدودی در 
جریان است، اما امضای این توافقنامه که طرف روسی 
انتظار دارد به زودی طی تماس های بلندپایه بعدی انجام 
بیشتر  گسترش  برای  را  بیشتری  فرصت های  شود، 
اولویت دار  حوزه های  در  ایران  و  روسیه  همکاری های 
ایجاد خواهد کرد.« پیش از این کاظم جلالی، سفیر ایران 
در مسکو، گفته بود که مسعود پزشکیان، رئیس جمهور 
ایران، در تاریخ ۱۷ ژانویه به پایتخت روسیه سفر خواهد 
کرد و در سفر خود قراردادی را امضا خواهد کرد که قرار 
است جایگزین سند فعلی بین کشور ها در زمینه مبانی 

روابط و اصول همکاری شود که در سال ۲۰۰۱ در مسکو 
امضا شده بود. به گفته او، توافقنامه مشارکت راهبردی 
روسیه و ایران آماده امضا است و با توجه به اوضاع سوریه 
نیازی به هیچ گونه اصلاحی ندارد. با توجه به تحولات 
که  »توافق بزرگ« جدید  که  کرد  تأکید  سوریه، لاوروف 
متن آن از مدت ها قبل آماده و مورد توافق طرفین بوده 
است، جامع، بلندمدت و ماهیت »همه جانبه« دارد و 
از این نظر نیازی به تعدیل ندارد. به گفته لاوروف، این 
توافق به منظور تحکیم حقوقی پیشرفت بی سابقه در 
روابط دوجانبه در سال های اخیر و ثبت ورود آنها به سطح 

مشارکت استراتژیک است.

معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر 
اینکه اتمام آزادراه تهران- شمال یکی از 
اولویت های اصلی دولت است، گفت: ما 
قصد داریم کاری که ۳۰ سال طول کشیده 
به  و  کنیم  تمام  دولت  این  در  را  است 

سرانجام برسانیم.
و  سرمایه گذاران  با  عارف  محمدرضا 
و  دیدار  کشور  آزادراه های  بهره برداران 
گفت وگو کرد. در این دیدار همچنین دبیر 
هیأت دولت، وزیر راه و شهرسازی، رئیس 
سازمان برنامه و بودجه کشور و رئیس کل 
اول  بانک مرکزی حضور داشتند.معاون 
گزارش ها  شنیدن  از  بعد  رئیس جمهور 
آزادراهی  بخش  فعالان  پیشنهادهای  و 
کشور گفت: واقعیت این است که در سه 
دهه گذشته، کارهای بسیار ارزشمندی در 
بخش زیربنایی راه ها انجام شده است و 
وضعیت ما در این حوزه، نسبت به ۳۰ سال 
گذشته اصلا قابل مقایسه نیست. آنچه 
امروز در اختیار داریم، توان و ظرفیت کشور 
در حوزه طراحی و اجرای  آزادراه ها با مشارکت 
بخش خصوصی را نشان می دهد و آزادراه 
تهران- شمال، با تونل ها و جاده هایی که در 
آن ساخته شده، باعث غرور و افتخار است. 
وی افزود: تمامی دولت ها در بخش راه، 
همیشه نقش حمایتی داشته اند و شخصا 
به یاد ندارم که با مقامات کشورهای خارجی 
)مرتبط با این حوزه( دیداری داشته باشم 
اما بحثی از سدسازی، پل سازی و راهسازی 

نشده باشد.

رابهبخشخصوصیواگذار اجرایکار
کنید

بیان  به  جلسه  این  ادامه  در  عارف 
فعالان  جمع  در  حضور  از  خاطراتی 

پرداخت  آزادراه ها  نگهداری  و  ساخت 
فداکاری  و  وطن دوستی  از  تشکر  با  و 
در  گفت:  مالی  مشکلات  وجود  با  آنها 
هنگام ساخت یکی از آزاد راه های اصلی 
شده  زیرسازی  جاده  درحالی که   ، کشور
اما هنوز آسفالت نشده بود برای بازدید 
به آنجا رفتیم. در حال بازدید بودیم که 
متوجه فردی شدیم که با پیکان نان تازه 
از قزوین برای کارگران آورده و مشغول 
را  وی  مسئولان  از  یکی  بود.  آن  توزیع 
معرفی کرد و گفت که ایشان پیمانکاری 
این  ساخت  مسئولیت  که  هستند 
برایم  دارند.  برعهده  را  آزادراه  از  قطعه 
بسیار غرورآفرین بود که آقای پیمانکار 
با وجود آنکه بابت کاری که انجام داده 
بود از دولت، طلب داشت، اما کار را رها 
نکرده بود و با اشتیاق و علاقه کار را ادامه 

می داد.
دیگری  خاطره  بیان  به  ادامه  در  وی 
جاده های  از  یکی  در  گفت:  و  پرداخت 
و  بود  آمده  پیش  مشکلی  اصفهان، 
برای بازدید به آنجا رفته بودیم.، مدیران 

دولتی به من گفتند که پیمانکار مبلغ 
زیادی از دولت طلب دارد و امکان دارد 
اعتراض هایی داشته باشد. وقتی به آنجا 
رسیدیم شخص پیمانکار را دیدم و بعد 
از احوالپرسی به ایشان گفتم می دانم که 
شما مبلغ سنگینی طلب دارید، گفت 
نه طلبی ندارم، این وظیفه ام است که 
با کیفیت خوب کار کنم؛ این هم نگاه 
به  که  بود  دیگری  پیمانکار  غرورآفرین 

عشق ایران و وطنش کار می کرد.

حامیبخشخصوصیهستیم
ادامه  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
به  علاقه  و  عشق  این  وقتی  ما  گفت: 
ایران را در این بخش می بینیم، با تمام 
خواهیم  تلاش  پیشرفتش  برای  توان 
و  دولتی  بخش  بین  وقتی  حتی  و  کرد 
داشته  وجود  رقابتی  خصوصی  بخش 
خصوصی  بخش  طرف  حتما  باشد، 

می ایستیم.
ذاتی  اولویت  شما  کار  افزود:   وی 
دولت ها است،  به دلیل کاهش تلفات 

انسانی و کاستن از سوخت مصرفی و 
همینطور  و  محیط زیست  در  آن  تأثیر 
صرفه جویی در وقت و هزینه شهروندان 
که  شاخصی  هر  آن،  با  مزایای  دیگر  و 
درنظر گرفته شود، باز هم صرفه دولت ها 
آزادراه است، اما به هر حال  با ساخت 

منابع دولت هم محدود است.

نقشهایران بر نقشیماندگار
در  حاضران  به  خطاب  ادامه  در  وی 
جلسه گفت: با همه تنگناها و مشکلات 
مالی و مسائلی که وجود دارد اما شما 
به بزرگی کارتان و خدمت به وطن فکر 
کاهش  در  درصد   ۲۰ تا   ۱۵ اینکه  کنید؛ 
تلفات نقش دارید خدمتی است که با 
شما  نیست.  ارزش گذاری  قابل  پول 
در  بلکه  نمی کنید،  اقتصادی  کار  صرفا 

حال خدمت به وطنتان هستید.
معاون اول رئیس جمهور افزود: ما در 
این حوزه نیاز به قانون جدید نداریم، اما 
در هر موردی که نیاز به همکاری دولت 
باشد، پای کار هستیم و با تمام قدرت و 
توان، حمایت می کنیم و خواهیم دید که 
تا پایان دولت چهاردهم چند پروژه بزرگ 

آزادراهی را به نتیجه خواهیم رساند.
از  نفر  یک  نشست،  این  در 
پیمانکاران و بهره برداران بزرگ آزادراهی 
دهه ها،  طی  اینکه  از  گلایه  با   ، کشور
را  تکراری  مشکل   ۱۵ از  بیش  همیشه 
بیان کرده  و به نتیجه نرسیده اند، گفت: 
با  امروز  که  جلسه ای  در  خوشبختانه 
شش  داشتیم،  شهرسازی  و  راه  وزیر 
مورد از مشکلات حل شد و امیدواریم 
در این دولت برای سایر مشکلات نیز 

چاره اندیشی شود.

عنوانشد باسرمایهگذارانوبهرهبردارانآزادراههایکشور دیدار در

عارف: پروژه ۳۰ ساله را در این دولت تمام می کنیم

معاهدهجدیدروسیهوایرانوتمایلبههمکاریامنیتیودفاعی

لاوروف: توافقنامه مشارکت راهبردی روسیه و ایران نیاز  به اصلاح ندارد

پزشکیان با اشاره به 
ضرورت حضور بخش 
خصوصی در صنایع مربوط 
به دریا گفت: برای حضور 
بخش خصوصی لازم است 
که چارچوب های اقتصادی 
و پیوست های تجاری 
برنامه های توسعه اقتصاد 
دریا محور تهیه و تدوین 
شود

واقعیت این است که در 
سه دهه گذشته، کارهای 
بسیار ارزشمندی در 
بخش زیربنایی راه ها انجام 
شده است و وضعیت ما 
در این حوزه، نسبت به ۳۰ 
سال گذشته اصلا قابل 
مقایسه نیست. آنچه 
امروز در اختیار داریم، توان 
و ظرفیت کشور در حوزه 
طراحی و اجرای  آزادراه ها با 
مشارکت بخش خصوصی 
را نشان می دهد و آزادراه 
تهران- شمال، با تونل ها و 
جاده هایی که در آن ساخته 
شده، باعث غرور و افتخار 
است


